
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 7/2025 w dniu 14 kwietnia 2025 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 18,30 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Zbyszko Sygierycz 
Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     obecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                         obecna 

     8. Izabela Dembska                          obecna 

      9. Grzegorz Bałdyga                          obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
_______________________________ 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Karolina Krenz – kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 
2. Kinga Kluczyńska – kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia. 
3. Edyta Owczarzak – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w W-cu. 
4. Barbara Senger – Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołańczy. 
5. Eliza Nowak – kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Wągrowcu. 
6. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu. 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1. Informacja o potrzebach oświatowych na 2025 rok. 
1.2. Opiniowanie materiałów na XII sesję RPW. 
Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie – przyjęty został jednogłośnie. 
 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji – zaakceptowany 
jednogłośnie 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

  Nie wniesiono na ostatnim posiedzeniu komisji 
 

3.SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Ad.1.1. Pani Karolina Krenz przedstawiła w formie projekcji potrzeby finansowe w 
oświacie na 2025r. Omówiła zmiany w stosunku do ubr. w sposobie wyliczania 
subwencji oświatowej na 2025 rok.  Zmiana wskaźników przeliczeniowych 
spowodowała brak 11 682 290 zł, którą to kwotę musi przeznaczyć Starostwo 
Wągrowieckie z własnych dochodów na dofinansowanie działalności oświatowej w 
2025 roku w powiecie. 
Ad.1.2. Pani Karolina Krenz przedstawiła również Komisji projekt uchwały w spr. 
wskazania członków Komisji Konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu 
na stanowisko dyrektora Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Wągrowcu. Do składu tej 
komisji wskazano: Małgorzatę Osuch, Michała Liske i Krystynę Urbańską – członków 
RPW. Przewodniczący podziękował Pani Krenz , która opuściła posiedzenie Komisji. 
Przewodniczący poprosił kolejno: 
Panią Kingę Kluczyńska, która omówiła uchwałę zarządu nr 257/2025 Zarządu 
Powiatu Wągrowieckiego z 10.04.2025r. w sprawie sprawozdania z realizacji 
„Rocznego Programu Współpracy Powiatu Wągrowieckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2024 rok”. Uchwałę podjęto na podstawie sprawozdania z realizacji 
tego programu ( 57 str.). Ponadto przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 
statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. Zmiana polega na zastąpieniu 
dotychczasowego zapisu „Apteka Szpitalna” zapisem: „ Dział Farmacji Szpitalnej”. 
Radna Barbara Zegartowska poprosiła o wyjaśnienie celu tej zmiany. Wyjaśniono, że 
w aptece można wykonywać leki z odpowiednich składników a obecnie nie ma takiej 
potrzeby ( leki gotowe) oraz, że  w aptece musi być zatrudniony mgr farmacji a po 
zmianie wystarczy technik farmaceuta.  
Pani Edyta Owczarzak omówiła „Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie” oraz „Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy 
zastępczej w powiecie wągrowieckim za 2024r.”( 62 str.). Radna Anna Twardowska 
zapytała o skład zespołu orzekającego o niepełnosprawności (z ilu osób składa się ten 
zespół i co decyduje o długości okresu, na który przyznawana jest 
niepełnosprawność). Pani Owczarzak wyjaśniła, że w zespole orzekającym muszą być 
co najmniej 2 osoby, w tym lekarz a w nowych przepisach o orzekaniu 
niepełnosprawności wymienione są 150 przypadki (schorzenia), które kwalifikują 
zawsze orzeczenie niepełnosprawności na czas nieokreślony. W ten sposób eliminuje  
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się wiele procedur  odwoławczych od często mylnie podjętych orzeczeń czy orzeczeń 
nie spełniających oczekiwań osób chorych czy niepełnosprawnych.  
Pani Barbara Senger omówiła „Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i 
wykorzystania środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Jana Pawła II w 
Gołańczy w 2024 roku” a Pani Eliza Nowak przedstawiła sprawozdanie z warsztatów  
o takiej samej działalności ale prowadzonych w Wągrowcu. Sprawozdania rzeczowe, 
zawierające wszystkie informacje o infrastrukturze, finansach, pracownikach i 
uczestnikach warsztatów, wzbogacone wieloma informacjami o codziennej pracy 
terapeutycznej. Obie Panie mówiły z wielką pasją o swojej  pracy. 
Pani Ewa Szczepaniak omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2025 rok. Zmian było wiele z uwagi na wzrost dochodów. Zmiany w 
budżecie spowodowały zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-
2040, które również omówiła Pani Skarbnik. 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim prelegentom, którzy opuścili 
posiedzenie. 
Następnie poddał pod głosowanie wszystkie omawiane sprawozdania i projekty 
uchwał.  Zostały przyjęte jednogłośnie ( 9 głosów – za). 
 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1   Zapytania   - brak 
4.2   Opinie         - brak  
4.3   Stanowiska - brak 
4.4  Wnioski       - brak 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
         /Barbara Zegartowska /                                    / Zbyszko Sygierycz/ 

 


